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در راستاى تنظيم بازار

فرمانداران در نوروز آماده باش باشند
قدس: معاون امور اقتصادى و توسعه منطقه اى استاندار البرز 
گفت: در راســتاى تعادل و تنظيم بازار در ايام نوروز نظارت 
و بازرســى ها افزايش مى يابد و انتظار مى رود فرمانداران در 

آماده باش كامل قرار داشته باشند.
 عباداالله كامكار اظهار داشــت: در ايام نوروز امســال تمامى 
تمهيدات لازم جهت رفاه و آسايش مردم و تأمين اجناس و 

اقلام مورد نياز مردم پيش بينى شده است.
وى افزود: تاكنون جلســات متعددى در راستاى تنظيم بازار 
برگزار شده و تمامى اقلام مورد نياز ذخيره سازى شده است 
و نظارت دقيق بر بازار نيز حاكم است تا از مشكلات احتمالى 

جلوگيرى شود.
كامكار با بيان اينكه اقلام مورد نياز به اندازه كافى آماده توزيع 
است، تصريح كرد: مردم براى تأمين ميوه عيد دغدغه نداشته 

باشند، چرا كه اقلام به اندازه كافى وجود دارد.
معاون امور اقتصادى اســتاندار البرز بيان كرد: انتظار داريم 
فرمانداران در راســتاى تعادل بازار در ايــام نوروز نظارت و 

بازرسى هاى خود را تداوم بخشند.
كامكار با تاكيد بر اينكه با متخلفين به شدت برخورد مى شود، 
يادآور شد: كميته اى متشــكل از جهاد كشاورزى، صنعت، 
معدن و تجارت، بهداشت، اتاق اصناف، فرماندارى و تعزيرات 
براى نظارت تشكيل شده و ضرورى است فرمانداران نظارت 

كامل داشته باشند.

نامزدها حق استفاده از امكانات دولتى 
براى تبليغات انتخابات را ندارند

فارس: نخستين كارگروه پيشگيرى از وقوع جرم در فرايند 
برگزارى انتخابات در استان البرز برگزار شد.

در اين جلســه احمد فاضليان طى ســخنانى اظهار داشت: 
انتخابات با هدف رفع مشــكلات مردم و انتخاب افراد خدوم 
براى خدمت رســانى به مردم، اسلام و انقلاب و كشور انجام 
مى شود و معنى ندارد كه عده اى براى رأى گرفتن از مردم، از 

امكانات بيت المال استفاده كنند.
وى افزود: كسى كه از امكانات بيت المال و امكاناتى كه متعلق 
به مردم است به طور غيرقانونى و غيرمجاز براى تبليغات خود 
اســتفاده مى كند، به طور قطع صلاحيت نمايندگى مردم را 

ندارد.
رئيس كل دادگســترى اســتان البرز تصريح كرد: دستگاه 
قضايى به احدى اجازه نمى دهد كه از امكانات بيت المال براى 
تبليغات انتخاباتى استفاده كند و اگر كوچك ترين گزارشى در 

اين حوزه داشته باشيم، برخورد جدى خواهيم كرد.
فاضليان گفت: انتخابات عرصه بســيار مهمى براى تجديد 
ميثاق مردم بــا ولايت و انقلاب و آرمان هاى شــهدا و امام 
شهيدان است و همه دستگاه ها و مسؤولان موظف هستند كه 
در چارچوب قانون براى برگزارى انتخابات حداكثرى، باشكوه، 

قانونمند و مردمى تلاش كنند.
وى بيان داشت: خوشبختانه در انتخابات گذشته شاهد بوديم 
كه تلاش ها در جهت پيشــگيرى از وقوع جرايم در انتخابات 
بسيار مؤثر بود و به همين دليل امسال كارگروه ويژه اى در اين 

زمينه راه اندازى شده است.
رئيس كل دادگســترى اســتان البرز افزود: متأسفانه شاهد 
هستيم كه عده اى در فضاى مجازى دست به تخريب نامزدها 
و عملكرد مســؤولان مى زنند، بنابراين لازم است كه فضاى 
مجازى در آســتانه انتخابات به طور دقيق و لحظه به لحظه 

رصد شود.
فاضليان با تأكيد بر اينكه رأى مردم محترم است و بايد حفظ 
و حراست شود، گفت: نبايد اجازه دهيم كه با تبليغات دروغين 
و تخريب در فضاى مجازى و رســانه ها، عده اى رأى مردم را 

منحرف كنند.

مؤسسه رازى براى توليد 
واكسن فلج اطفال تزريقى انتخاب شد

قدس: رئيس مؤسســه تحقيقات واكسن و سرم سازى رازى 
گفت: بر اساس مصوبه سازمان بهداشت جهانى و نامه اى كه 
از طريق اين ســازمان ارسال شده، مؤسسه رازى براى توليد 
واكسن فلج اطفال تزريقى بر ساير مؤسسات در كشور ترجيح 

داده شد.
نماينده جديد سازمان بهداشت جهانى در ايران ضمن بازديد 
از مؤسسه رازى با رئيس اين مؤسسه ديدار كرد و در جلسه اى 
فعاليت ها و اقدامات مؤسســه رازى و نيز كمك هاى سازمان 
بهداشــت جهانى به اين مؤسســه مورد بحث و بررسى قرار 

گرفت.
در اين جلســه حميد كهرام، رئيس مؤسســه رازى تكميل 
پرونده هاى مؤسســه رازى براى تســهيل و تسريع امور را از 
جمله موارد مطرح شــده در اين جلسه عنوان كرد و اظهار 
داشت: در حال حاضر واكسن فلج اطفال تزريقى توليد شده 
در مؤسســه رازى مورد تأييد وزارت بهداشت قرار گرفته كه 
بايد پس از تكميل مدارك به سازمان بهداشت جهانى ارسال 

كنيم.
وى با اشــاره به اينكه سازمان بهداشت جهانى نيز بودجه اى 
براى توليد واكسن تزريقى فلج اطفال پيش بينى كرده است، 
افزود: همچنين مقرر شــده در زمينه آموزش و مشاوره نيز 

كمك هايى به مؤسسه رازى صورت گيرد.
رئيس مؤسســه رازى گفت: در زمينه واكســن هاى انسانى 
تفاهمنامه اى با انستيتو پاســتور امضا كرده ايم كه براساس 
آن به شركت هاى دانش بنيانى كه در مؤسسه رازى و پاستور 

تشكيل مى شوند، انتقال دانش فنى صورت گيرد.
وى در ادامه در خصوص واكسن فلج اطفال تزريقى بيان كرد: 
براســاس مصوبه WHO و نامه اى كه از طريق اين سازمان 
به مؤسســه رازى ارسال شــده ، اين مؤسسه را براى اجراى 
توليد واكسن فلج اطفال تزريقى بر ساير مؤسسات در كشور 

ترجيح دادند.
كهرام گفت: مجلس شــوراى اسلامى نيز براى اجراى توليد 
واكسن فلج اطفال تزريقى 100 ميليارد تومان در بودجه سال 

96 به مؤسسه رازى اختصاص داد.

«بى. آر. تى» عامل كاهش ترافيك
مريم قهرمانى صارم : راه اندازى 
امكاناتــى مانند متــرو و خطوط 
بى آر تى در شهرهاى بزرگ معمولاً 
در خيابان هاى اصلى شهر امكان 
پذير اســت و اگر نتوانيم امكانات 
حمل ونقل عمومى را در حاشيه 
شــهر افزايش دهيــم، در بحث 

كاهش ترافيك چندان موفق عمل نكرده ايم.
شهردارى فقط در صورتى مى تواند در موضوع كاهش ترافيك و 
كاستن از آمار استفاده از خودروهاى شخصى موفق عمل كند 
كه ســاير امكانات حمل ونقل عمومى را از مبدأ و در محلات 
و مناطق دور از مركز شهر فراهم نمايد، زيرا شهروندان ساكن 
در محلات و دور از نقاط اصلى شهر به دليل برخوردار نبودن 
از دسترســى فورى به امكاناتى مانند قطار شهرى بناچار به 
استفاده از خودروى شخصى روى مى آورند و معمولاً استفاده 
از خودروهاى تك سرنشــين از محلات به مراكز شهر صورت 

مى گيرد.
در زمان آغاز به كار شوراى شهر چهارم كرج، هنوز طرح جامع 
حمل و نقل عمومى ارايه نشــده بود و با پيگيرى هاى شوراى 
چهارم، اين طرح مصوب و ابلاغ شــد، اين در حالى است كه 
به صورت جامع و كامل به آن توجه نشــد و در عوض پل ها، 
تقاطع ها و زيرگذرهاى بسيار زيادى در شهر اجرا شد كه اين 
طرح هاى بزرگ فقط شــرايط تردد خودروهاى شــخصى را 
تسهيل مى كند و در نهايت نمى تواند آمار قابل توجهى از ميزان 

ترافيك را كاهش دهد.
در صورتى مى توانيم با كاهش قابل توجه آمار و حجم ترافيك 
شهرى روبه رو شويم كه متناسب با اجراى پروژه هاى بزرگى 
مانند پل و تقاطع غير همسطح به توسعه امكانات حمل و نقل 

عمومى نيز توجه كنيم.
كلانشــهر كرج با توجه بــه جمعيت دوميليــون نفرى در 
بحث حمل و نقل عمومى حتى از اســتانداردهاى كشــورى 
پايين تراست. البته يكى از شاخصه هاى كلانشهرهاى بزرگ، 
داشــتن خطوط بى. آر. تى است كه متأسفانه تا پيش از اين 
و در ادوار گذشــته شورا و شهردارى به اين موضوع به صورت 
جدى پرداخته نشده بود و در شوراى سوم هم فقط مطالعاتى 

در اين خصوص انجام گرفته بود.
خوشــبختانه راه اندازى خطوط بى. آر. تى در شــوراى شهر 
چهارم، شــكل اجرايى به خود گرفته اســت و اين نويد را به 
شــهروندان كرجى مى دهيم كه بزودى شــاهد آغاز عمليات 

اجرايى و راه اندازى خطوط بى. آر.تى در شهر كرج باشند.
ضمن انتقــاد از برخى كارشناســان و اعضايى كه معتقدند 
زيرساخت هاى معابر و عرض خيابان هاى شهر كرج امكان راه 
انــدازى خطوط بى آر تى را نمى دهد و موجب از رونق افتادن 
كســب و كار اصناف مى شــود، عرض خيابان شهيد بهشتى 
كرج از بسيارى خيابان هاى تهران كه داراى خطوط بى آر تى 
هستند بيشتر است و دليل اينكه تاكنون بى. آر.تى در كرج راه 
اندازى نشده اســت، ضعف در حوزه مشاركت هاى شهردارى 

بوده است.
با پيگيرى هاى به عمل آمده، در حال حاضر با يك مشاركت 
كننده، قراردادى در حال انعقاد است و زمان تحويل پروژه راه 
اندازى خطوط بى آر تى توســط اين شــركت يك ماه پيش 

بينى شده است.
همچنين 300 ميليارد تومان آورده ســرمايه گذارى و 200 
دســتگاه اتوبوس صفركيلومتر مخصوص بى. آر.تى از مفاد و 

تعهدات سرمايه گذار است.
هر چند باور كردن اين مدت زمان كوتاه براى تحويل بى. آر. تى 
كمى دشوار است، اما در هر صورت مشاركت كننده اين طرح 
تعهد كرده است ظرف مدت يك ماه حد فاصل ميدان شهيد 
سلطانى در خيابان شهيد بهشتى تا كمالشهر و از بلوار شهيد 
چمران تا ملارد را به خط بــى. آر.تى تجهيز كند. در اجراى 
اين طرح 40 ايستگاه تعبيه شده است و حدود 200 دستگاه 
اتوبوس مخصوص به اين خطوط نيز قرار است خريدارى شود.
 از جمله مزاياى خطوط بى.آر.تى، علاوه بر ســهولت در رفت 
و آمد شهروندان، تسهيل در عبور و مرور خودروهاى امدادى 
از جمله آمبولانس و خودروهاى آتش نشانى است. در صورت 
راه اندازى خط «بى. آر. تى» خودروهاى امدادى نيز مى توانند 
با ســرعت بيشــتر و موانع كمترى از اين خطوط براى امداد 

رسانى هاى لازم به شهروندان استفاده كنند.

استفاده از ظرفيت هاى استانى 
براى توسعه علوم قرآنى

قدس: معاون حقوقى و امور مجلس وزير فرهنگ و ارشــاد 
اســلامى بر ضرورت استفاده از ظرفيت هاى استانى به منظور 

گسترش فرهنگ قرآنى تأكيد كرد.
سيدهادى حسينى در آيين پايانى نخستين جشنواره سراسرى 
عكس آيات به ميزبانى استان البرز افزود: توسعه فرهنگ علوم 
قرآنى بايد به عنوان يكى از مهم ترين اولويت ها مطرح باشــد 
بنابراين براى تحقق اهداف مورد نظر از ظرفيت هاى اســتانى 

نيز استفاده مى شود.
وى با اشاره به اينكه قرآن هدايت كننده انسان هاست، افزود: در 
اين راستا فراگيرى امور قرآنى و گسترش فرهنگ علوم قرآنى 
به عنوان يكى از مهم ترين كارهاى فرهنگى در برنامه هاى اين 

وزارتخانه قرار دارد.
معاون حقوقى وزير ارشاد با تأكيد بر اينكه در اين راستا وزارت 
ارشاد براى تمامى ادارات كل در استان ها اين وظيفه را تعيين 
كرده است كه در توسعه علوم قرآنى برنامه ريزى هاى هدفمند 
داشته باشــند،  تأكيد كرد: براى توسعه علوم قرآنى و مأنوس 
شدن بيشتر با اين كتاب آسمانى از ظرفيت هاى استان ها نيز به 

صورت ويژه استفاده مى شود.
حسينى با اشاره به اينكه ما نبايد براى اجراى طرح ها و برنامه ها 
تنها به تهران اكتفا كنيم،  خاطرنشان كرد: استان هاى مختلف 
كشور نيز داراى توانمندى هاى بسيارى هستند كه بايد براى 
تحقق اهداف و اجرايى شدن برنامه ها از اين ظرفيت ها نيز به 

شايستگى استفاده شود.

مريم قهرمانى صارم :
امكاناتــى مانند متــرو و خطوط 
بى آر تى در شهرهاى بزرگ معمولاً 
در خيابان هاى اصلى شهر امكان 
پذير اســت و اگر نتوانيم امكانات 
حمل ونقل عمومى را در حاشيه 
شــهر افزايش دهيــم، در بحث 
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خبر

در آستانه شب عيد
معضل دستفروشان گريبان 

اصناف نظرآباد را گرفت

قدس: رئيس اتاق اصناف شهرستان نظرآباد طى گفت و گو با 
خبرنگار قدس از فراز و نشيب هاى اصناف اين شهرستان خبر 
داد و تأكيد كرد: در حال حاضر كه در ايام پايانى سال هستيم 
و خريد و فروش هاى عيدانه آغاز شده، يكى از عمده مشكلاتى 
كه اصناف نظرآباد با آن دست و پنجه نرم مى كند، حضور تعداد 

بسيار زيادى دستفروش و ساماندهى نشدن آن هاست.
مهدى مهرپويا در خصوص اصناف شهرســتان نظرآبّاد اظهار 
داشت: اتاق اصناف نظرآباد با دارا بودن مجموعاً 5000 واحد 
صنفى داراى پروانه كسب جمعيت بسيار گسترده اى را شامل 
مى شــود و حتماً واحدهاى صنفى اين شهرســتان قابليت 
پاسخگويى به نيازهاى مصرفى شهروندان نظرآبّادى را داراست.
وى با ابراز تأسف افزود: متأسفانه حضور پررنگ دستفروشان 
در خيابان هاى شــهر و ســاماندهى نشــدن آن ها توســط 
ارگان هاى مربوطه موجب شــده به جهت در دسترس بودن 
اين دستفروشان، شهروندان رغبت بيشترى به خريد از آن ها 

داشته باشند و از سطح درآمد واحدهاى صنفى كاسته شود.
رئيس اتاق اصناف با اشاره به ضرورت ساماندهى هرچه سريع تر 
دستفروشان در نظرآباد تصريح كرد: هرروز شاهد افزايش تعداد 

دستفروشان در سطح شهر هستيم و ساماندهى و تعيين محل 
مشــخص براى آن ها به منظور عرضه كالا ضرورت دارد  در 
غير اين صورت خسارات جبران ناپذيرى بر پيكره صنوف وارد 

مى شود و ضربه مالى وسيعى خواهند خورد.

 اصناف نيازمند حمايت مسؤولان
اين مسؤول يادآور شد: اتاق اصناف نظرآباد همواره با واحدهاى 
صنفى اين شهرستان در صحنه هاى اجتماعى و سياسى مانند 
انتخابات، مســايل مذهبى و دينى از جمله برپايى جشن در 
اعياد و آيين هاى ســوگوارى در ايام شهادت و وفات ائمه(ع) 
حضور فعالانه اى دارد، در حال حاضر شايسته حمايت بيشتر 

مردم و مسؤولان است.
رئيس اتاق اصناف در تشــريح مشــكلات مــردم و وضعيت 
معيشــتى آنان نيز عنوان كــرد: قطعا بنــده و همكارانم بر 
مشكلات اقتصادى مردم و وضعيت زندگى آنان واقف بوده و 
همواره در تلاش بوده ايم كه با ارايه كالاى با كيفيت ايرانى به 
شهروندان عزيزمان خدمت رسانى كنيم و براى تحقق اين امر 
از كليه واحدهاى صنفى شهرستان خواسته شده در عرضه و 
فروش كالا به شهروندان نهايت انصاف را رعايت كنند تا مردم 
نيز بتوانند با خيالى آســوده كالاى مورد نياز خود را با قيمت 

مناسب و صد البته منصفانه تأمين كنند.

 برپايى نمايشگاه بهاره
وى در خصوص برپايى نمايشگاه بهاره شهرستان نظرآباد كه 
به همت اتاق اصناف نظرآبــاد و با همكارى دفتر امام جمعه 
اين شهرستان برگزار خواهد شد، گفت: براى ايجاد سهولت در 
خريد و دسترسى راحت ترشهروندان به محصولات با كيفيت و 
توليدات ملى ، نمايشگاه بهاره با بيش از 80غرفه از 15 اسفند 
برپا شده و تا 25 اسفند ماه در مصلى امام خمينى(ره) برگزار 
خواهد بود. مهرپويا در ادامه بازرسى و رسيدگى به نحوه ارايه 
خدمات و محصولات توســط واحدهاى صنفى به شهروندان 
را الزامى برشــمرده و بيان داشت: با توجه بi اينكه تخلفات 
صنفى در ايامى همانند پايان سال و خريدهاى نوروزى افزايش 
مى يابد از 10اسفند اكيپ هاى بازرسى در دو نوبت صبح و عصر 

در داخل شهر فعاليت مى كنند.

قدس: منوچهر جناغى كارشــناس ارشد كشاورزى از 
دانشگاه شهيد بهشتى از همان روزهاى اول جوانى و به 
محض قبولى در دانشگاه پا به پاى پدرش به حرفه توليد 
محصولات كشــاورزى پرداخته و علم آموزى و كســب 

تجربه را باهم ادغام كرده است.
اين روزها با اينكه او سال هاست پدرش را از دست داده، 
اما با همراهى برادرش افزون بر فعاليت در كارخانه توليد 
قارچ ســحر، در كارخانه كمپوست سازى سهيل نيز كه 
برند برتر خاورميانه محسوب مى شــود، در حال توليد 

محصول با كيفيت ايرانى است.

 آنچه گذشت
منوچهــر جناغــى مديرعامل كارخانه قارچ ســحر در 
شهرستان نظرآباد كه آوازه كيفيت محصولاتش در كشور 
پيچيده است در خصوص چگونگى افتتاح اين كارخانه 
اظهار داشت: ايده اوليه توليد قارچ توسط پدرم ارايه شد؛ 
به اين نحو كه پدر من (مرحوم غلامرضا جناغى) افزون 
بر اينكه كارمند دولت بود به دليل علاقه بسيارى كه به 
كشــاورزى داشت، در سال 70تصميم گرفت، مرغدارى 
خود را در روستاى باصفاى قلعه آذرى از توابع شهرستان 
نظرآباد در استان البرز به كارخانه توليد قارچ تبديل كند 

و در سال 71 توانست به توليد انبوه قارچ برسد.

 حرفه ارثى
وى در ادامه توليد قارچ دكمه اى را حرفه ارثى خانواده اش 
دانسته و گفت: توليد قارچ توسط پدرم به من وبرادرم به 

ارث رسيده و بســيار راغبم تا اگر فرزندانم نيز به حرفه 
توليد علاقه مند بودند، وارد اين كار شده و اجازه ندهند، 

چرخ هاى توليد كشور ايران از حركت باز بايستد.
اين توليد كننده برتر كشورى كه در حال حاضر نام و اعتبار 
كارخانه اش بر سرمايه او پيشى گرفته است در خصوص 
ميزان بودجه اوليه و تعداد اشتغال زايى اين كارخانه بيان 
كرد: پدرم در سال 70با اعتبار اوليه 50ميليون تومان و 
تعداد كمى كارگر شروع به فعاليت كرد و هم اكنون پس 
از گذشت حدود 25 سال و با اشتغال زايى مستقيم براى 
110نفر و اشتغالزايى غيرمستقيم براى 46نفر، سرمايه 
كارخانه به چندين ميليارد رســيده است كه البته هيچ 
گاه مسايل مالى برايم برترى نداشته و همواره تلاشم بر 
آن بوده اســت كه همزمان با توليد محصول با كيفيت 
بتوانم شرايط مناسب و آسايش را براى پرسنل كارخانه و 

اعضاى خانواده شان به ارمغان آورم. جناغى درباره تجربه 
فعاليت خــود در اين عرصه و نحوه ورودش عنوان كرد: 
همان طور كه بيان شــد از 18سالگى وارد عرصه توليد 
شــدم و فعاليت در خط توليد را بر پشــت ميز نشينى 
ترجيح داده و همين طور به اين دليل كه بر كارم كاملاً 
تسلط يافته و واقف شوم در تمام قسمت ها از پخت گندم 
تا تخليه تونل و... پا به پاى كارگران مشغول به كار شدم.

 تحقق اقتصاد مقاومتى
وى ادامــه داد: به عقيده بنده تا مديرى ابتدا خودش در 
خــط توليد و همراه كارگران كار نكند، هرگز نمى تواند، 
مدير موفقى شــود چراكه مدير موفق و تيزبين مديرى 
اســت كه كارش از دل خط توليد ريشــه زده باشد و با 
توسعه كارخانه اش پيشرفت كند نه اينكه از همان ابتدا 

خود را مستقل از كارخانه و كارگرانش بداند.
اين مدير جوان اما با تجربه با اشــاره به اقتصاد مقاومتى 
و ارتقاى ســطح توليد ملى گفت: بنا به فرمايشات مقام 
معظم رهبرى كه سال 95را سال «اقتصاد مقاومتى، اقدام 
و عمل» ناميده اند و تأكيد هميشــگى ايشان بر ارتقاى 
ســطح توليد ملى؛ هميشــه تلاش كردم تا توليد ملى 
كشورم را به بالاترين ميزان رسانده و تا جايى كه ممكن 
است از نياز وطنم به واردات محصولات خارجى كاسته و 

بر صادرات بيفزايم.
وى در خاتمه خاطرنشان كرد: شعار و نقشه راهم در كار 
اين اســت كه تحت هيچ شرايطى كيفيت را فداى هيچ 

چيز نخواهم كرد.

گفت و گو با كارآفرين موفق

آرامشى كه حرفه توليد به من مى دهد، هيچ جايگزينى ندارد

قدس: مديــر منطقه 3 شــهردارى كرج از 
فعاليت شــبانه روزى اين منطقه در راستاى 
اجراى طرح «استقبال از بهار» خبر داد و افزود: 
كاركنان حوزه خدمات شــهر براى خدمت به 
شهروندان و ميزبانى مسافران نوروزى در حال 

آماده باش هستند.
مهدى فاطمى افزود: با توجه به نزديك شدن 
ايام پايانى ســال و ضرورت پاكســازى معابر 
همچنين فراهم كردن شــرايط مناسب براى 
تردد آسان شــهروندان و مســافران نوروزى 
اقدام هــاى ويژه اى در منطقــه در حال انجام 

است.
اين مســؤول، كاشــت گل و گياه در بلوارها، 
ميادين و پارك ها را از جمله اقدام هاى در حال 
انجام در منطقه ذكر و عنوان كرد: فضاسازى 
معابر منطقه متناســب با فصل و فرا رسيدن 
نوروز در رأس اقدام هــاى منطقه قرار گرفته 

است.
وى به اســتفاده از تمامى امكانات موجود در 
منطقه به منظور اجــراى مطلوب و بى نقص 
طرح «استقبال از بهار» اشاره و بيان كرد: معابر 
منطقه 3 كرج به واســطه نيروهاى خدمات 
شهر اين منطقه در حال پاكسازى است و اين 

عمليات بزودى به پايان مى رسد.
مديــر منطقه 3 شــهردارى كرج بــه ديگر 
اقدام هاى اجرايى در منطقه اشاره كرد و افزود: 
از جمله اين اقدام ها مى توان به شست وشو و 
رنگ آميزى مبلمان شــهرى و جداول اشاره 

كرد.
فاطمى اضافه كرد: عمليات لايروبى جوى ها و 
كانال ها، جمع آورى لوازم مستهلك از سطح 
معابر شهرى و... نيز در منطقه در حال اجراست 
و بــزودى منطقه 3 كرج آماده ميزبانى از بهار 

خواهد بود.

 پارك تندرستى بانوان در فرديس به 
بهره بردارى مى رسد

مديرمنطقه 3 شــهردارى كــرج در ادامه از 
بهره بردارى پارك تندرستى بانوان در بخشى 
از پارك تندرســتى فرديس خبر داد و گفت: 

با توجه به پيشــرفت فيزيكى قابل توجه، اين 
پارك در آينــده اى نزديك به بهــره بردارى 

مى رسد.
مهدى فاطمى با بيان اينكه پارك بانوان در 

قسمتى از پارك تندرستى 
فرديس ايجاد مى شــود، 
تندرســتى  پارك  گفت: 
بانوان كــه 6 هزار و 800 
متر مربع مساحت دارد با 
هدف ارتقاى ســطح رفاه 
بانوان فرديسى همچنين 
توسعه سرانه فضاى سبز 
ســاخته  منطقه  اين  در 

مى شود.
اين مســؤول در تشــريح 
تفكيــك مســاحت ابنيه 

پارك تندرستى بانوان فرديس بيان داشت: در 
اين پارك ساختمان نگهبانى با مساحتى افزون 
بر 12 متر مربع، سرويس بهداشتى به مساحت 
25 متر مربع، ساختمان ايروبيك با مساحت 
160 متر مربع و ســاختمان بازى كودكان با 
مســاحت 60 متر مربع پيش بينى و ساخته 

شده است.
وى همچنين از زمين بازى با 144 متر مربع 

ســخن گفت و افزود: براى زمين واليبال اين 
مجموعه مساحتى بيش از 264 متر مربع پيش 

بينى شده است.
مدير منطقه 3 شهردارى كرج با اشاره به اينكه 
تندرســى  پارك 
بانوان در فرديس 
پياده  مســير  به 
نيــز مجهز  روى 
اظهــار  اســت، 
داشت: اين مسير 
با مساحتى افزون 
بر هزار و 500 متر 
مربع ساخته شده 

است.
وى در ادامــه به 
پيشرفت فيزيكى 
مطلوب اين پروژه اشاره كرد و گفت: اين پروژه 
با پيشرفت فيزيكى 80 درصدى به سرعت در 
حال ساختن اســت و بزودى در اختيار بانوان 

فرديسى قرار مى گيرد.

 ساخت ايستگاه آتش نشانى شهرك ناز 
مدير منطقه 3 شهردارى كرج از اتمام عمليات 
اجرايى پروژه ايســتگاه آتش نشانى شهرك 

نــاز خبر داد و افزود: هم اكنــون اين پروژه با 
پيشرفت فيزيكى بيش از 90 درصد در مراحل 

پايانى قرار دارد.
مهدى فاطمى با اعلام اين خبر گفت: با توجه 
به اينكه ارتقاى سطح ايمنى در شهر از اهميت 
ويژه اى برخوردار اســت و وجود ايستگاه آتش 
نشــانى در هر منطقه از ضروريات به شــمار 
مى رود، منطقه 3 اقدام به احداث ايستگاه آتش 

نشانى در شهرك ناز كرده است.
اين مسؤول از پخش آسفالت به متراژ 650 متر 
مربع در محوطه ايستگاه آتش نشانى شهرك 
ناز خبرداد و عنــوان كرد: ميزان اعتبار صرف 
شــده براى اين پروژه بيش از 6 ميليارد ريال 

پيش بينى شده است.
وى با بيان اينكــه معاونت عمران و ترافيك 
منطقه 3 شــهردارى كرج متولــى اجراى 
ايستگاه آتش نشانى در شهرك ناز است، به 
انجام نظارت هاى كافى بر نحوه ساخت اين 
ايستگاه اشــاره كرد و گفت: اين ساختمان 
متناســب با اســتانداردهاى تعيين شده بنا 

مى شود.
فاطمى مدت زمان پيش بينى شده براى اتمام 
عمليات ساخت ايستگاه آتش نشانى شهرك 
ناز را 6 ماه ذكر و عنوان كرد: بزودى و تا پايان 
سال جارى شاهد بهره بردارى از اين ايستگاه 

خواهيم بود.

 اجراى طرح بهسازى ترافيك در 
شهردارى منطقه 3 كرج 

مدير منطقه 3 شــهردارى كرج از نصب 500 
عدد گل ميخ در خيابان هاى منطقه خبر داد 
و گفت: ايــن اقدام در راســتاى اجراى طرح 
بهســازى ترافيك و در نتيجه افزايش سطح 

ايمنى شهروندان انجام شده است.
فاطمى با تأكيد بر اينكه بايد تمهيدات ويژه 
براى ارتقاى ضريــب امنيت عابران پياده 
اتخاذ شــود، افزود: نصب گل ميخ و ديگر 
لوازم ترافيكى بازدارنده و هشدار دهنده از 
مهم ترين اقدام هاى منطقه در اين زمينه 

است.

با اقدام هاى زيباسازى

شهردارى منطقه 3 كرج به استقبال بهارمى رود

البرز

مهدى فاطمى با بيان اينكه پارك بانوان در 
قسمتى از پارك تندرستى 
فرديس ايجاد مى شــود، 
تندرســتى  پارك  گفت: 
800

متر مربع مساحت دارد با 
هدف ارتقاى ســطح رفاه 
بانوان فرديسى همچنين 
توسعه سرانه فضاى سبز 
ســاخته  منطقه  اين  در 

مدير منطقه  شهردارى كرج با اشاره به اينكه 


